
Zápis  

z 2.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,  

konaného dne 11.prosince  2014 v 17.00 – 19.15  hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice  

 
  

1.Zahájení  

 Starosta obce Lubomír Musil zahájil a řídil celý průběh jednání. Přivítal občany, členy 

zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 14 členů zastupitelstva.   

 P.starosta přečetl program veřejného zasedání a zeptal se přítomných, zda chce někdo do 

programu něco doplnit.  Členové ZO nenavrhli žádný další bod programu,  p.starosta navrhl 

doplnit  jako bod č.7  darovací smlouvu mezi Obcí Kvasice a Zlínským krajem a jako bod č.10 

poplatky za svoz a přepravu komunálního odpadu.  

  

Program:  

1. Zahájení  

2. Kontrola usnesení  

3. Zpráva o činnosti rady obce  

4. Návrh rozpočtu Obce Kvasice na r.2015  

5. Návrh rozpočtového výhledu Obce Kvasice na r.2015 – 2018  

6. Pověření rady obce prováděním rozpočtových opatření  

7. Smlouva o výkonu přezkoumání hospodaření obce na rok 2015  

8. Darovací smlouva Obec Kvasice – Zlínský kraj  

9. Jednací řád ZO Kvasice  

10. Poplatky za svoz a přepravu komunálního odpadu  

11. Diskuse  

12. Usnesení  

13. Závěr  

  

Hlasování – program ZO:                              PRO – 14,  proti – 0, zdržel se – 0  

  

P.starosta navrhl ověřovatele zápisu Bc.Filipa Klementa a  Janu Koželovou.  

Hlasování:                                                     PRO – 14,  proti – 0, zdržel se – 0  

  

P.starosta navrhl složení návrhové komise:  Mgr.Jiřího Machovského, Ing.Richarda Šišku a  

                                                                      Pavla Kolomazníka.  

Hlasování:                                                     PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  

Ověřovatelé zápisu:  Bc.Filip Klement, Jana Koželová  



Návrhová komise:    Mgr.Jiří Machovský, Ing.Richard Šiška, Pavel Kolomazník  

Omluveni:   Petr Vaculík  

  

2.Kontrola usnesení  

P.Zapletal podal zprávu o kontrole usnesení z veřejných zasedání ZO ze dne 25.9.2014 a 

6.11.2014.    

Dotazy:   

P.Špíšek se zeptal na odkup pozemku od manželů Hofírkových. P.starosta odpověděl, že odkup 

řeší JUDr.Rubíčková a proběhne po novém roce.  

P.starosta doplnil informaci ke vzdání se odměny člena ZO, které se Bc.Klement vzdal na 

ustavujícím veřejném zasedání. Dle zákona obcích odměnu převzít musí a bude záležet pouze 

na něm, jak s odměnou naloží. S Bc.Klementem již bylo v této věci jednáno a bylo dohodnuto, 

že odměnu bude přebírat a sám si určí, komu ji daruje.                                                                      

3.Zpráva o činnosti rady obce  

P.Zapletal přečetl zprávu o činnosti rady obce od veřejného zasedání dne 25.9.2014. Rada obce 

se sešla pětkrát, z toho třikrát v novém složení.  

Dotazy a připomínky:  

Ing.Šiška se zeptal, proč rada pouze vzala na vědomí uzavření pachtovní smlouvy se ZP 

Kvasicko. P.starosta odpověděl, že pachtovní smlouva byla pouze zveřejněna na úřední desce, 

což bylo konzultováno s Krajským úřadem Zlínského kraje. Ing.Šiška doplnil, že podle nového 

občanského zákoníku by i pachtovní smlouva měla být schválena.  

Další dotazy ani připomínky nebyly. 19/   ZO bere na 

vědomí zprávu o činnosti rady obce.  

  

4.Návrh rozpočtu Obce Kvasice na r.2015  

Předseda finančního výboru Ing.Ševčík seznámil členy ZO s návrhem rozpočtu Obce Kvasice 

na rok 2015.  Rozpočet byl řádně zveřejněn na úřední desce i na elektronické úřední desce. 

Ing.Ševčík podrobně objasnil jednotlivé položky příjmů i výdajů.  Celkové příjmy a výdaje na 

rok 2015 jsou 32.232.800,- Kč.    

Dotazy a připomínky:  

Ing.Šiška se zeptal, zda peníze utržené za prodej ČOV jsou v rezervě. P.starosta odpověděl, že 

z finančních prostředků za prodej ČOV se odkoupily pozemky Pod Strážným, vybudovala se 

technická a dopravní infrastruktura a financoval se náš podíl Sběrného dvora.  

Ing.Šiška se zeptal, zda se v příštím roce počítá s vybudováním hřiště za ZŠ . P.starosta 

odpověděl, že na sportoviště v obci se čeká na výzvu dotačního programu, v případě jejího 



získání lze vybudovat dětské hřiště nebo skatepark. Ing.Šiška odpověděl, že  důležitější je 

dětské hřiště, sportoviště se v obci řeší již několik volebních období a pořád není.  

P.Klement se zeptal, zda se v případě neudělení dotace použijí vlastní finanční prostředky, které 

dle návrhu rozpočtu činí 600.000,- Kč. P.starosta s jeho návrhem souhlasil.  

Další dotazy k návrhu rozpočtu nebyly.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

20/  ZO schvaluje rozpočet Obce Kvasice na rok 2015.  

  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  

  

5.Návrh rozpočtového výhledu Obce Kvasice na r.2015 – 2018  

Ing.Ševčík dále seznámil členy rady s návrhem rozpočtového výhledu na rok 

2015,2016,2017,2018. Jedná o odborný odhad podle rozpočtu minulého roku. Rozpočtový 

výhled musí být schválený kvůli dotacím, bez jeho schválení nemůže být Obci Kvasice žádná 

dotace poskytnuta.  Rozpočtový výhled byl řádně zveřejněn na úřední desce i na elektronické 

úřední desce.  

Dotazy ani připomínky k návrhu rozpočtového výhledu nebyly.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

21/  ZO schvaluje rozpočtový výhled Obce Kvasice na roky 2015, 2016, 2017, 2018. 

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  

6.Pověření rady obce prováděním rozpočtových opatření  

P.starosta uvedl, že v pravomoci ZO je provádění rozpočtových opatření. V případě přidělení 

dotace, kdy musí být provedeno rozpočtové opatření, by muselo být vždy svoláno veřejné 

zasedání ZO, proto by bylo potřebné, aby ZO pověřilo jejich prováděním radu obce s tím, že 

ZO bude schvalovat rozpočtové opatření, ve kterém bude provedena úprava již schváleného 

rozpočtu a bude v něm uvedeno přidělení dotací organizacím a spolkům. Rada obce bude na 

veřejných zasedáních ZO informovat o přijatých rozpočtových opatřeních.  

K této informaci neměli členové ZO žádné dotazy ani připomínky.  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

  

22/ ZO pověřuje radu obce Kvasice provádět v plném rozsahu rozpočtová opatření roku 2015, 

mimo rozpočtové opatření, ve kterém bude provedena úprava již schváleného rozpočtu obce 

Kvasice na rok 2015 a požaduje na svých zasedáních informovat o provedení všech 

rozpočtových opatřeních.  



  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  

7.Smlouva o výkonu přezkoumání hospodaření obce na rok 2015  

P.starosta seznámil členy ZO se smlouvou o vykonání přezkoumání hospodaření obce Kvasice 

na rok 2015, které provede Ing.Ludmila Pospíšilová. Ing.Pospíšilová provádí přezkum 

hospodaření již několik let,  je s ní velmi dobrá spolupráce, pravidelně v průběhu roku jezdí na 

OÚ na konzultace. Smlouvu musí schválit ZO, cena je určena na 18.500,- Kč + DPH.    

Ke smlouvě neměli členové ZO žádné připomínky ani dotazy.  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

23/ ZO schvaluje smlouvu o vykonání přezkoumání hospodaření obce Kvasice v roce 2015  

mezi Obcí Kvasice a auditorem Ing.Ludmilou Pospíšilovou, Těšnovice 142, 767 01   

Kroměříž, členkou KAČR ev.č.1492,  za cenu 18.500,- Kč + DPH.  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

8.Darovací smlouva Obec Kvasice – Zlínský kraj  

P.starosta uvedl, že o dotaci na bezbariérový chodník v ulici Kroměřížská můžeme žádat, pokud 

všechny pozemky pod ním budou ve vlastnicí obce. Část chodníku se nachází mimo jiné na 

pozemcích ve vlastnictví Zlínského kraje. Zároveň po zaměření státních komunikací v 

Kvasicích a okolí se zjistilo, že komunikace místy zasahují do okolních pozemků a naopak 

pozemky Zlínského kraje jsou mimo komunikace a tvoří součást orné půdy, chodníků aj. 

Zlínský kraj vypracoval proto GP všech změn, Obec Kvasice zaplatila GP jen na směnu tří 

pozemků, aby se napravil nesprávný stav z historie.  Obecní pozemky tvoří 4116 m2, pozemky 

Zlínského kraje, které jsou svěřeny k hospodaření Ředitelství silnic Zlínského kraje, jsou o 

rozloze 4151 m2.   

K převodu pozemků nebyly žádné připomínky ani dotazy.  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

  

24/ ZO schvaluje bezúplatné nabytí nemovitých věcí:    

  

1) pozemků:  

p.č. 1488/2, p.č. 1488/5, p.č. 1488/59, p.č. 1461/22,  p.č. 1461/23, p.č. 1461/24, p č. 1461/11,  

p.č. 1523/7, p.č. 1463/7, p.č. 1463/34, p.č. 1463/35, p.č. 1463/36, p.č. 1463/37, p č. 1463/38,  

p.č. 1463/39, p.č. 1463/40, p.č. 1463/41, p.č. 1463/42, p.č. 1463/43, p.č. 1463/44, p.č. 1967, vše 

ostatní plocha,  

zapsaných v katastru nemovitostí příslušného katastrálního pracoviště Katastrálního úřadu 

pro Zlínský kraj na LV č. 2041 pro obec a k. ú. Kvasice, od Zlínského kraje, Třída Tomáše 

Bati 21, 76001 Zlín, IČ 70891320;   

  

2) pozemků:  



- p. č. 1463/45, ostatní plocha, o výměře 233 m2, - 

p. č. 1463/46, ostatní plocha, o výměře 273 m2,  

oddělených z původních pozemků geometrickým plánem č. 1017-201/2014, odsouhlaseným 

příslušným katastrálním pracovištěm Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj pro obec a k. ú. 

Kvasice, od Zlínského kraje, Třída Tomáše Bati 21, 76001 Zlín, IČ 70891320;  

  

3)  pozemku:  

- p. č. 1509/84, ostatní plocha, o výměře 21 m2,  

odděleného z původního pozemku geometrickým plánem č. 1018-201/2014, odsouhlaseným 

příslušným katastrálním pracovištěm Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj pro obec a k. ú. 

Kvasice, od Zlínského kraje, Třída Tomáše Bati 21, 76001 Zlín, IČ 70891320;   

  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

  

25/ ZO schvaluje bezúplatný převod nemovitých věcí:    

  

- pozemků vedených v katastru nemovitostí příslušného katastrálního pracoviště 

Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj pro obec a k. ú. Kvasice:  

  

p.č. 1509/32, p.č. 1509/33, p.č. 1509/34, p.č. 1509/35, p.č. 1509/36, p.č. 1509/38, p.č. 1509/40, 

p.č. 1509/50, p.č. 1509/51, p.č. 1509/61, p.č. 1509/62, p.č. 1509/63, p č. 1509/64, p.  

č. 1509/65, p.č. 1509/67, p.č. 1509/71, p.č. 1509/72, p.č. 1509/73, p.č. 1509/74, p č. 1509/78,  

p.č. 1509/79, p.č. 1509/81, p.č. 1509/82, p.č. 1488/6, p.č. 1488/70, p.č. 1488/69, p č. 1488/3,  

p.č. 1488/4, p.č. 1502/4, p.č. 1502/18, p.č. 1502/61,  p.č. 1502/72, p.č. 1502/80,  vše ostatní 

plocha,   zapsaných na LV č. 10001 do vlastnictví Zlínského kraje, Třída Tomáše Bati 21, 

76001 Zlín, IČ 70891320.  

  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

9.Jednací řád ZO Kvasice  

P.starosta uvedl, že návrh nového jednacího řádu obdrželi všichni členové ZO, byl projednán 

na poradě starosty a bylo k němu vzneseno několik připomínek, které do něho byly 

zakomponovány. Dále vyzval p.Berdníka, aby členy ZO s pozměňovacími návrhy seznámil.  

Změna č.1 – v čl.6, bod 1 bude uvedeno dále jen „předsedající“ (změna se týká oslovení osoby, 

která vede zasedání).  

Změna č.2 – čl.6, bod 10 – návrh na usnesení připravuje starosta a vedoucí odboru (bylo 

uvedena pouze rada).¨  

Změna č.3 – čl.6, bod 15 – požádá-li písemně člen ZOK o zařazení bodu na program zasedání 

ZOK, může starosta zařadit požadovaný bod do programu nejbližšího zasedání ZOK. K tomuto 

bodu byla navržena změna: musí starosta zařadit…  



Změna č.4 – čl.6, bod 32 – zápis a usnesení budou zveřejněny na webových stránkách obce. 

Dotazy a připomínky:  

Změna č.1 –   bez připomínek                           Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

Změna č.2 - Ing.Ševčík navrhl, aby návrh na usnesení připravuje starosta a vedoucí odboru ve  

spolupráci s radou.                                            Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 0 

Změna č.3 -  p.Berdník uvedl, že  bude vhodnější uvést „může“, na tuto větu navazují další dvě 

věty, které zabezpečí zařazení navrhovaného bodu do programu zasedání ZOK. Při užití slova 

„musí“ již další věty nemají význam. Mgr.Machovský uvedl, že celý bod č.15 je dobře ošetřen, 

nemůže zastat situace, aby projednávaný bod nebyl do programu zařazen. Přesto Ing.Šiška a 

Bc.Klement navrhli, aby bylo v čl.15 bodu 6 uvedeno, že starosta musí požadovaný bod zařadit 

do programu nejbližšího zasedání ZOK.   

Hlasování:    

Požádá-li písemně člen ZOK o zařazení bodu na program zasedání ZOK, „musí“ starosta zařadit 

požadovaný bod do programu nejbližšího zasedání ZOK.    

PRO – 4,  proti – 9, zdržel se - 1  

Požádá-li písemně člen ZOK o zařazení bodu na program zasedání ZOK, „může“ starosta 

zařadit požadovaný bod do programu nejbližšího zasedání ZOK.    

PRO – 13, proti – 1, zdržel se – 0  

Změna č.4 – jelikož zasedání ZO je veřejné, bude se zápis zveřejňovat na webových stránkách 

obce společně s usnesením. Na úřední desce bude zveřejněno pouze usnesení.  Tato informace 

v jednacím řádu nebude, postupuje se podle zákona o obcích.   

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

26/ ZO schvaluje jednací řád ZO Kvasice.  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  

10.Poplatky za svoz a přepravu komunálního odpadu  

P.starosta seznámil členy ZO s výpočtem skutečných nákladů na sběr a svoz netříděného 

komunálního odpadu za rok 2013, které činí 580,- Kč/osoba/rok.  Podle OZV č.1/2013 se vybírá 

poplatek za svoz komunálního odpadu ve výši 600,- Kč, poplatek je tvořen ze dvou částek 100 

+ 500,- Kč. Pokud se částka měnit nebude, nemusí se měnit ani OZV, v opačném případě by se 

musela udělat nová vyhláška nebo její dodatek.  

Ing.Šiška se zeptal, zda jsou ve výpočtech započtený i svoz zeleně od okolních obcí. P.starosta 

odpověděl, že je. Ing.Šiška upozornil, že přestože tato informace byla řešena na poradě starosty, 

nebylo sděleno, že se bude projednávat i na veřejném zasedání ZO. Dále navrhl, aby částka za 

odpad byla snížena na 580,- Kč/osoba/rok.  



Hlasování:     PRO – 4, proti – 7, zdržel se – 3  

Návrh Ing.Šišky nebyl přijat.  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

  

27/ ZO ponechává ve stávající výši poplatek za provoz systému shromažďování sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů dle čl.17, odst. 1 OZV č. 

1/2013 pro poplatníka na rok 2015 včetně osvobození a úlev dle čl. 19 této OZV.   

Hlasování: PRO – 10, proti – 4, zdržel se - 0  

  

P.starosta informoval o fungování sběrného dvora, v současné době se připravuje ceník, který 

bude platit od nového roku.  Jeho slova doplnil Ing.Ševčík, který uvedl, že sběrný dvůr bude 

fungovat jako doposud, pouze se bude vybírat  poplatek za suť.  Ceník za odvoz suti bude 

schvalovat rada obce.  

  

11.Diskuse  

P.Judas se zeptal na zrušení dotazů občanů na webových stránkách obce, jakým způsobem se 

bude odpovídat a zda se budou dotazy nějak zveřejňovat.   

P.starosta odpověděl, že dotazy občanů byly v poslední době urážlivé a smyšlené, proto došlo 

k jejich zrušení. Občané mohou své dotazy směřovat emailem na konkrétní pracovníky obce, 

kteří buď sami odpoví nebo dotaz přepošlou odpovědnému pracovníkovi. Jednou za tři měsíce 

by se vyhodnotily a zveřejnily, aby se dostaly k co nejvíce lidem. P.Zapletal doplnil, že dotazy 

by měly být směřovány na kontkrétní osoby a problémy.   

P.Judas se zeptal, zda se rada zabývá pokračováním Kvasických novin. P.starosta odpověděl, 

že bude na webových stránkách obce zveřejněna výzva, kdo z kvasických občanů má zájem v 

redakční radě pracovat.  

Ing.Šiška znovu upozornil na pachtovní smlouvu se ZP Kvasicko, která dle jeho názoru měla 

být schválena radou. P.starosta uvedl, že tuto záležitost prověří JUDr.Rubíčková.  

Ing.Ševčík informoval nové zastupitele, že první pondělní odpoledne v měsíci bývá vyhrazeno 

pro zastupitele, kteří mohou přijít na obecní úřad a tam se na starostu nebo místostarostu obrátit 

se svými dotazy, připomínkami i návrhy. P.starosta doplnil, že samozřejmě mohou přijít 

kdykoliv i mimo tuto dobu.  

P.Zapletal uvedl, že se připravuje kalendář akcí na příští rok, proto požádal zástupce MŠ a ZŠ, 

aby dodali termíny svých akcí, pokud už je přesně ví. Dále doplnil, že je zakoupena nová 

aparatura, která bude na akcích využívána.  

Ing.Šiška popřál všem veselé Vánoce a šťastný nový rok.  

12.Usnesení  

P.starosta vyzval předsedu návrhové komise Mgr.Machovského, aby přednesl usnesení, přijatá 

na dnešním zasedání.   



Mgr.Machovský přečetl usnesení.  

  

13.Závěr  

P.starosta poděkoval členům ZO za dosavadní práci, popřál všem hezký advent a příjemné 

vánoční svátky a do nového roku hodně štěstí a hlavně zdraví, poděkoval občanům za účast  a 

zasedání ukončil.   

  

Jednání skončilo 11.prosince 2014 v 19.15 hod.  

Zapsala: Marie Horová  

  

Starosta obce:  

Lubomír Musil                             

                                                                                                Ověřovatelé zápisu:  

                                                                                                Jana Koželová  

  

                                                                                                 Bc.Filip Klement  

  

  


